
Zápis z  členské schůze ZO Strany zelených Nepomuk
konané dne 22.9.2011 od 19:00 v klubu Coffee-shop v Nepomuku.

Přítomni : Karel Baroch (do 20:28), Jana Barochová, Věra Burdová (do 21:10), Jakub 
Bulan, Tomáš Chouň ,  Jiří Koreš, Pavel Kroupa, Zdeněk Šimáček, Stanislav 
Vaník 

Nepřítomni:  Jakub Kurc, Daniel Mareška, Libor Faust (všichni omluveni)
Hosté: Zdeněk Bouše (od 19:58), Julie Korešová, Vendula Korešová, František Řezáč 

(do 21:00)

Na schůzi je od 19:27 přítomno 9 členů ZO Nepomuk z celkových 12.

Členská schůze byla zahájena předsedkyní Věrou Burdovou v 19:27 hod. 

Navržený program schůze: 
 

1. Zahájení, volba pracovních orgánů.
2. Zprávy z RKO a KRK.
3. Republiková rada 25.9.2011.
4. Přijímání nových členů.
5. Zprávy ze zastupitelstev, výborů a komisí.
6. Zateplení ZŠ a přístavba ZUŠ.
7. Kruhové objezdy u Sokolovny a Pyramidy.
8. Městské zastupitelstvo 22.9. 2011.
9. Různé.
10. Závěr. 

                                                          (schváleno: 8-0-0)

1) Zahájení, určení zapisovatele, volba pracovních orgánů
 

• Zapisovatelkou určena Jana Barochová.

• Ověřovatelem zápisu zvolen Stanislav Vaník         (poměr hlasování: 5-0-1)

• Do kumulované funkce mandátové, návrhové a volební komise byl zvolen
Pavel Kroupa                                                                                        (poměr hlasování: 5-0-1)
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Mandátová  komise  potvrzuje,  že  od  19:27  je  členská  schůze  ZO  SZ  Nepomuk 
usnášeníschopná. Potvrzuje také, že jednotliví členové ZO byli na schůzi řádně a včas 
pozváni. 

2)   Zprávy z RKO a KRK
• Stanislav Vaník podal zprávu z posledního jednání KRK.

• Pavel Kroupa ji doplnil informacemi z RKO a PSZ

3)   Republiková rada 25.9.2011

• Pavel Kroupa informoval přítomné o hlavních bodech programu nadcházející RR.

• Proběhla diskuze o vnitrostranické situaci  na republikové a krajské úrovni,  které se 
zúčastnili: Jiří Koreš, Pavel Kroupa, Stanislav Vaník, Karel Baroch, Tomáš Chouň, Jana 
Barochová a František Řezáč.

V 19:58 přichází Zdeněk Bouše. 

                           

4)  Přijímání nových členů

• František Řezáč se představil přítomným, uvedl informace o svém předchozím 
stranickém působení (ČSSD, SZ) a požádal o vstup do ZO Nepomuk.

• František Řezáč vstoupil do SZ v r.2008 a působil postupně v ZO Plzeň 2, ZO Plzeň 4 
a ZO Tachov. Do dnešního dne ovšem není vedený jako člen SZ v intranetu a v HK 
není údajně jeho přihláška, přestože má členský průkaz a potvrzení o zaplacení čl. 
příspěvků 2008-2011 (od pokladních příslušných ZO), které předložil přítomným.

• Vzhledem k výše uvedeným skutečnostem vyplnil František Řezáč nově členskou 
přihlášku do SZ, ale na základě předložené stvrzenky od pokladní ZO Tachov členský 
příspěvek neplatil.

• Proběhla krátká diskuze.

• František Řezáč byl přijat za člena ZO SZ Nepomuk .                    (poměr hlasování: 8-1-0)

5)  Zprávy ze zastupitelstev, výborů a komisí

• Stanislav Vaník informoval přítomné o práci Komise pro občanské záležitosti.

• Pavel Kroupa doplnil zprávu informacemi o plánované revitalizaci parčíků v Husově a 
Přesanické ulici – zúčastnil se veřejných projednání.
Ve 20:28 odchází Karel Baroch.

• Tomáš Chouň pohovořil o komunálních tématech obce Vrčeň (zastupitelstvo, komise 
pro životní prostředí)
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• Zasedání Zastupitelstva města Nepomuk a Kontrolního výboru ZMN se od poslední 
schůze ZO nekonala.

6) Zateplení ZŠ a přístavba ZUŠ

• Pavel Kroupa se účastnil jednání mezi zástupci města, ZUŠ, ZŠ a projekční kanceláří 
AIP, podal proto podrobné informace o projektu a představil přítomným plány a 
vizualizace nové budovy.

• Proběhla rozprava, které se zúčastnili Stanislav Vaník, Věra Burdová, Tomáš Chouň, 
Zdeněk Bouše a Jana Barochová.

Ve 21:00 jednání opouští František Řezáč.

7) Kruhové objezdy u Pyramidy a Sokolovny

• Proběhla diskuze k tématu, které se zúčastnili: Pavel Kroupa, Tomáš Chouň, Stanislav 
Vaník, Pavel Kroupa a Zdeněk Bouše.
Ve 21:10 odchází Věra Trhlíková a řízením schůze pověřuje Pavla Kroupu.

8)  Městské zastupitelstvo 22.9.2011
 

• Pavel Kroupa informoval přítomné o programu zítřejšího zastupitelstva.

• Proběhla krátká rozprava za přispění Zdeňka Boušeho, Pavla Kroupy a Jany 
Barochové.

9)   Různé
 

• Nikdo již neměl žádné příspěvky.

10)   Závěr
 

• Členská schůze ZO byla ukončena předsedajícím Pavlem Kroupou v 21:30 hodin.

       Zapsala: ………………………………....                      Ověřil: …………………………………… 
                    Jana Barochová                                                Stanislav Vaník

Předsedkyně ZO: …......................................
                    Věra Burdová 
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